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WIR-II.0003. 34 .2020 

 

       

Pan 

Patryk Kaźmierczak 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 

  

Odpowiadając na Pana interpelację złożoną 29 września br. uprzejmie informuję, iż 

Miasto Inowrocław od 2019r. systematycznie doświetla przejścia dla pieszych. Z uwagi na 

ilość oraz koszty prac nie ma możliwości wykonania wszystkich doświetleń w ciągu roku 

kalendarzowego. Wskazana przez Pana Radnego lokalizacja zostanie przeanalizowana, 

 a ewentualna realizacja uzależniona będzie od możliwości technicznych i finansowych 

Miasta. 

  

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

 

Ewa Witkowska 

 
 

 

 

 

Otrzymują: 

1) Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia; 

2) a/a. 

 

     


